
Konnerud sjakklubb 

  
Referat- Styremøte 24.04.24  
Til stede: Anders, Roger ,Øivind, Håvard 

 
Ikke tilstede: Andre, Thorgrim, Jon 

 

Nr. Styresak  Ansv.  Deadline  Avsluttet?  

1 Godkjenning av innkalling og forrige møtes referat:   

Godkjent 
    

 

2 Lag NM 2024 – Avholdes 9. – 12. mai på Scandic 

Ambassadeur. 

Foreløpig er det 26 lag påmeldt – Vi regner med drøyt 40 

lag når Oslolagene melder seg på. 

Konnerud Tempo stiller antagelig 3 lag 

  

  

   

    

3 Seriesjakk 24/25 

Vi har de spillerne som er medlemmer, og som er aktive i 

klubbturneringene. Ønsker å samle spillerne i noen 

turneringer, for å få ekstra spilletrening. Anders tar ansvar 

for å få i stand treningssamlinger for laget. 

Vi må se an om vi kan stille 4 lag i serien 

 

  
  

4  Kurs og trening med voksengruppa: 

Det har generelt vært lav interesse blant de fleste spillerne 

  

  

  

 

  
 

5 Turneringer for lokale spillere: 

Anders ønsker at vi får til en langhelg med 7 runder 

langsjakk, eller spredd over 2 – 3 helger. 

Våre egne spillere ser ut til å foretrekke langsjakk  

  

  

   

  

6 Hjemmeside: 

Håvard og Roger ser på referater og oppsummering av 

turnering 

   

7 Sosiale medier: 

Utgår til neste møte når Thorgrim er på plass igjen. 

   

8 Økonomi v/Øivind 

Øivind har startet med å lage seg en bedre kontoplan, men 

har ført alt i Excell, med mye bedre grad av detaljering. 

 

   

9 Kongress: 

Konnerud Tempo har 3 delegater 

I utgangspunktet Anders, Roger og Håvard. Roger ser an om 

   



han må stille for kretsen. Kaller evt. Inn reserve. 

Saken som antagelig blir mest diskutert, er sammenslåingen 

av nsf og usf. 

 

10 Vedtekter v/Roger RL 01.01.24  

11 Sjakk og samfunn 

Roger sender søknad 

   

12 Ungdomsgruppa: 

Styremøte i ungdomsgruppa har sett på veien videre. De ser 

an vedtak om sammenslåing på kongressen. 

Roger har arrangert kurs, og Andreas tar opp hansken og 

fortsetter utover våren. 

Roger har holdt kurs på knutepunkt Åskollen med over 20 

deltagere. Thorgrim og Andreas har også bidratt. 

   

13 Håvard bestiller TS 6.7 lisens HA ASAP  

14 Roger sender søknad om NM hurtig og lyn 2025    

15 Møteplan: 
17. juni kl 18.30 
05. august kl. 18.30 
16. september kl 18.30 
18. november kl. 18.30 
6. januar kl. 18.30 
3. mars kl. 18.30 
24. mars kl. 18.30 Årsmøte 

   

6 Eventuelt: 

   

7 Neste styremøte:        

  
Håvard Aure  
Sekretær  
 

 


